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z sesj i  Rad.y MieJskiej  w Jqdrzejowie odbytei  w dniu 29 kwietnia

lgg7 roku o godz.1Q-tej  w sal i  Urzgdu Rejonowego $¡ JQdrzeiowie.

Ze wzgtqdu na chorobq kzewodniczqcego Rady

Tadeusza Lato obradon przewodnlczyl Wiceprzewodniczqcy Rady

Gustaw Siewlorek.

Ad.1.  Wiceprzewodniczqcy otworzy} obrady xxvl  sesj i

Rady MiejskieJ.Stwierdzi?r Ze na stan 28 radnych obecnych jest  21

radnychreo stanowi 75 %.
Jest to quorum prawomocne do podejrnowania uchwal.

tslceprzewodniczqcy Rady powltal przybylych na sesjq radnychrgoÉcl

zaproszonych i  przybylych na sesjq.

Nastqpnie d.okonano Radzie prezentacji pracowników

Stra2y MiejskÍe¡ w Jldrzejowie.
Wiceprzewodniczqcy Rady rarnosirabY na proÉbq Kierownik

Z attadu Komunl kacji t*Fi rj skl e¡ przesunq é pk#. 9 proponowane go pe:zqdku

obrad. dotyczqcy podwy2ki  cen biLetów MPK Jgdrzejów na poz.6,

l {n i  osek przyjqto jednog?sÉnie.

Radny W..WoánÍ¿la vfriosi dodatkowy pkÉ do proponowanego porz4dku obrad

ttPQdzia? rezer\¡¡y bud2etowej d1a \,fsirf ,

Radny J.Hatys -przeewodnlczqcy Komisj i  Bud2eturGospodarki  i  Mienia

popiera wniosek radnego W.Woáníakarpodkreélajqc rLe rezerwa ta powin-

n a  b y ó  n a  d z i s i e j s z e j  s e s j i  p o d z i e l o n a .

Wniosek zostal  przyjqty 12 g?osamirprzy 4 przeciw i  J wstrzymujqcych

siq.Porzqdek obrad przyjqto jednog?oÉnie z uwzglqdnieniern zgloszony

wni osków.

Porzqdek obrad:

1,  Otwarcíe sesj i ,  stwierdzenie quorumrprzyjqci  e porz4dku obrad.

2.Usprawiedl iv¡ ienie radnych nieobecnych na sesj i  w dniu 22 kwietniak

3.Przy jecie protokó}u z paprzednie j  ses j i - .

4.Powolanie sekretarza obrad.

5-Pnr l iecie rrchwaty w sprawie przejqcia i  formy organizacyjnei  WPEC
/ a L v ¿ ¿

-ZakLad Energetyki Cieplnej w Jgdrzejowie.

/uchwala odroczona z sesj i  z dnia 22.O4.br. / ,

6.pOdjecie uchwaly w sprawie podwy2szenia cen bi letów I \FK Jqdrzejów.

T.Sprawozdanie z wykonanj .a bud2etu rc iasta i  gminy za 1991 rok.

S.Udzielenie absolutor ium Zarzqdowi Miejskie,nu.

g,Rozpatrzenie wniosku o odwoZanie Zarz4du l f ie jskiego.

lO.Wyniki uz¡iodnieil z handlowcanii odnoénie cen dzier2awnych.

11.Podzi 'a l  rezerwy budáetowej d1a wsi .
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l2. fnformacJa o pracy Zarzqdu Miejskiego miQdzy sesjami.

13.Zapytania i  wolne wnioski .

l4.Zamkniqci.e obrad.

Ad.2.  Rada jednogloénie usprawiedl iwi la nieobecnoéé radnych:

Jana CabaharAndrzeja Ciesielskiego, Andrzeja Haünegor Bernadety

K oci szewski e j - lfus i al, Ludwika l{aksalona, Waldemara Woáni ak na ses j i

w dniu 22 larietnia br.

Ad.r .  Rada 18 glosamf przy '3 glcsach wstrzymujqcych siq

przy jq la  p ro tokó}  z  poprzedn ie j  ses j i .

Ad.A. Rada jednogloÉnie na sekreiarza obrad powoZala radnq

Danutq Kiwiorskq.

Radna wyrazi?a zgodq na pelnienie funkcjl sekretarza obrad na

d z i  s i e j s z e j  s e s j f .

Ad,5.  Wiceprzewodniczqcy Rady G.Siewiorek odczyta? pismo jakie

wp1ynqlo do Rady Miejskie j z Zak}adu Energetyki CielneJ dotyczqce

przedmlotowej spráúy.

Odczytal  tak2e pismo Zakladu Energetykí  Cieplnej  skierowane do

Burmistrza.

Pan SÍwiec dyrektor ZEC:obawlamy sigr2e po?qczenie Zakak?adu Energe-

tyki  Cieplnej  z in-nym przedslqbiorstwem wplynie niekorzystnie na

ogrzewanie mieszkaú.Nasi  pracownicy majq $úednio 15 - letni  sta2 pracy

i na pewno noradzq sobie sami z tym problernem.Dotychczas produkcja

i  dostarczanie c iepla przebiega w sposób prawidlowy.Nastqpnie krótko

przeds tawia  h is to r iq  zak?adu.
Stanowczo przeciwny jest przyl4czeniu Zakladu Energetyki Cieplnej

do Rejonowego Przedsiqbiorstwa Gospodarki  Komunalnej  i  Miszkaniowej.

Przewodniczqcy obrad udziela glosu J.HatysowÍ-przewodniczqcemu

Konisj l  Hud2eturGospodar l : i  i  i ' { ienÍa,który infornuje Radqr2e Konnis ja

na swoim posiedzeniu wysluchala argumentów dyrektorów p.Siwca

i  p .B laszk iewicza  w te j  sprawie  i  opowiedz ia la  s iQ.  za  w lqczen iem ZEC

do RPGKÍM.

Wiceprzewodniczqcy Rady udziela g?osu Burmistrzowi.

Burmis t rz !  sprawa ta  jes t  po  raz  drug i  na  ses j i rpon iewa2 na mój

wniosek zostala odroczona na dzis ie jsze obrady vt  zwi4zku z protestem

zalogi.Wymierna obni2ka kosztów przez RPGK1M v4ynika ze zmniejszenia
zatrudnienia.Pracownicy s4 nadal  pracownikaml WPEC Kiel-ce i  te j
jednostce nale2y przedlo2yó argumenty i tam dyskutowaó te sprawy.
ZaToga ZEC níe narzca samodzielnych rozvri4zaú.R.eorganizacja ta
w zasadzie nie wptyr^ra na wzrost  zatrudnienia.Cieplo jest  ÉciÉ1e
zwi4zane'z mieszkalnictwem. Sprawa wyboru formy organizacyjnej WPEC je
jest  prowadzona od pobad roku.
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oplni a zarz4du I' l iejskiego jest, aby zEC zostal przejqty przez

RPGKiM i taki wniosek kieruje pod obrady Radyrr

Nie tak dawno podjqliÉmy uchwalg o formie przeksztalce¡i naszych

przedsiqbiorstw, a tak2e RPGKiM.Nie jest zamlcriqta droga dla ZEC

dla dalszych przeksztalceú.Mo¿e przyszToéciowo ZEC zastanie polEczc

ny z ZGM jako dostawca clepla do mieszkar l '

Bgrmistrz odczytuje sadzie projekt uchwaly w sprawie przekazania

Rejonow.*r, P.r"dsigbiotsttt¡ G"ospodarki Kornunalnej i Mleszkaniowej

w Jgdrzejowfe Zakladu Energetyki  Cieplnej  w JQdrzejowie' i  wnosi

o  j e j  p o d j g c i e .

!ü dyskus j i  g los zbaral i :

Radny K.Grabowski prosi o wyjaÉnienie z cze3o konkretnie wyniknq

oszczqdnoÉci  z tytulu po?qczenia przedsiqbiorstvr .Pyta i le etatów

przewidziane jest  do l ikwidacj i  w przypadku po?qczenia Zakladu

Energetyki Cieplnej z Re:¡onowym Przedsiqbiorstwen Gospodarki Komun¿

:-nej i Mieszkaai owe j-ZEe ogrze!{a nie¡¿bania $rróJdzlelni J! eqzlen:iol

i  komunalnerPYta jak ksztal tu jq s iq ceny za dostarczane cieplo do

t y c h  m i e s z k a ú .

Pa"n Siwiec:cena jest  jednakowa'

Rad.ny K.Grabowski  jest  zdaniar2e czym wiqksze przedsiqbiorstwo tym

mniej  rzetelne.Po poZqczeniu tych przedslqbiorstw zaczn4 sie

klopoty z podzíalem majqtku trwa1ego.

Burmistrz:odczytuje wyjaénienie RPGKiM w sprawie poruszonej  przez

radnego 1 infornuier Ze ptzewiduje s iq l ikwidacjq etatów 10- 15 %

etatów ogólnie zatrudnionYch.

R.adny St.Baráúski :wydaje mi s iqr2e jest  to ty lko ladnie na papierzt

) t  ?zeczywis toéc i  jes t  inacze j .P lanu je  s iq  us lug i rpy tamtgdz ie  i  k ie '

dy zarabi siq z tego tytulurplanuje sig wykonanie remontów we

wZasnSrm zakresíeIZEC remonty te2 sam wykonuje.

Stawia wniosek formalny o pozostawienie ZEC jako samodzielnego

przedsigbiorstwa na rok czasu jako na okres próbny.

prezes M-GK PSL: mniejsze przed,siqbiorstwo jest  bardziej  op?acalne

Czy po pohqczeniu tych przedsiqr"-ú¡rstw zwíqkszy slQ cena ciep?at

o  tym s iq  n lc  n Íe  mówi .

ProszQrabY w ana] iz ie ekonomícznej  by?o powiedziane jaka jest  prop

-zycja cenor,va za c ieplo wynikajqca z polqczenÍa przedsiQbiorstw.

Fen Radziejewskí zzrozumialem z wypowiedzi  Burmistrzar?e koszty

bqdq rekompensov¡ane zyskarni .Ci  lud.z ierktórzy obecnie pracujq znai4

wszystkie urzqdzenia od a do zet,Je2el- i  polqczymy przedsiqbioüstwa

twierdzqr2e matki  z d.z ieónTi w okresie z imy przyjdq do Burmistrzat

aby  s iq  ogrzaó.

4 !'É''fi,4t ¿  {  f
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Burmistrz: myÉ1Q,r7e te gtosy panów Nowakowski.ego i Barariskiego sq

glosanni pevrnych grup poglqdowych popierajqce glosy zaTogi,

My kierujemy siq tutaj  kosztami.Zasadniczym czynnik iem powinna byó

tu ekonomia.Proszq nie uZywaé demagogicznych stwierdzeri. jakoby to

by?o zdanie Zarz4du bez pokrycia.

Komisja Bud2eturGospodarki  i  ¡ t ienia na swoim posiedzeniu bardzo

szczegó?owo te gtosy anal izowa?a.Pan Radziejewski  mówi ju2 o reúon-

tachrna jak ie j  podtsawie .

Nie mo2emy tej  sprawy przesuwaó w nieskor iczonoÉó.Nie jestem

przeciwnik iem zalogi  Zak?adu Energetyki  Cieplnejrale proszqrabY

Wysoka Rada zrozumialar?e je2e1i  jest  rno2l iwoÉó zaoszczedzania na

zwolnieniach nie mo2emyutakiej ' . rsytuacj i  przesulraó sprawy na rok.

Burmistrz wnioskuje o podjqcie decyzj i  w tej  sprawie na dzis ie jszej
e o q  i i

Radny W.KuÉmierz:po wysluchaniu racj i  nasuwajq mi ,  isq pewne ref lek-
Á

s¡e.Skoro palktwo przystqpuie do przeksztaleeÉ to lfkwiduje ealq

nad.budowq.Pozostaje zak?,ad w Jtdrzejowierale co s iq za tym kryje.

Jak sobie dyrektor wyobra2a dzialalnoÉó tego zakladurkto go ma

kontrolowaó. Aspekt spoleczny-clep?ownictwo to zaopatrzenie ludnoéci

w ciep?o.Jako Gnina nie bqdziemy miel i  wplywu na dziatal"noÉé tego

zak ladu. !ü iemy jak  f i rmy paús twowe pracowa?yr "czy  s iq  s to i rczy  s iq

IeLy, to zapZata s iq nale?yrt .
Popiera wniosek Buemistrza o polqezenie ZakZadu Energetyki  Cieplne.

z Rejonowym Przedsiqblorstwem Gospodarki  KomunaLnej i  Mieszkaniowej,

Jest zdani arLe na pewno ani Zarzqdrani Dyrekcja zakladu nie z"ezyg-

nujq z tych doÉwiadczonych pracowników.
Radny K,Grabowski  popiera wniosek radnego Bara¡ iskiego.Je2el i  ZEC w7¿
-czy síq do RPGKII{  74czyó stQ to bQdzie z kosztami oddzia}owymi,

zak ladowymi r i tp .Ponadto  zdaníem raCnego wa2ne jes t  to r2e  jes t  jedna

odoba odpowiedzial-na za przedsiqbiorstwc, jest  przeciwny wleloodpo-

w i e d z i a l n o é c i .

Kierornik t¡iydziatu Gospodarki Komunalnej i Fli.eszkaniowej
-Z.Bi tnerowski ' 'poinformor¡¡¿f  Radqr2e jest  jedynym samorzqdem
w województwierktóry nie ma wypracowanego stanowiskaco dc c ieplow-

ní ctv¡a.
Pyta co bQdzie z pracor,u-nikamirponiewa2 na dzieÁ, przejqcia ZEC musi

t o  w i e d z i e ó .
' i led1ug 

ustaleri na dzieú wczorajszy zostalem zobowí4zany przejqé

calq zalogg informov¡a} p.Bi tnerowski .

H. l r t ichaik lewicz -SdRP:padlo tu s lowotrbierzemy pod uwagq ekononiqt t ,

a le ekonomia nie polega na zwalnianiu 1udzi .
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Prezes M-G K PSL-K.Nowakowskf: pan wybaczy panie Burmistrzurja nie
przyszed?e¡n tu s iaó demagogl.Dotqd nie us?ysaatrem i le ma kosztowaó
c i e p l o .

Pan Radziejewski pyta w jakiej kwocíe jest dotowany ZGNI z bud.Zetu
Grninyrbo w tym uk?adzie pieniqdze z zGTvI przechodz4 do zEC.
Skarbnik odpowiadar2e dotacja wynosi  okolo 1 15 mJd, zZ.
Burmistrz: jest  to typowy przypadek nieporozumienia, jezel i  ZGM nie mo2
byé dotowanyra wúadomo jestr2e do ka2d.ego mieszkanfa t rzeba doplacaó.
Nie mo2e byó to zakZad nie dotowany.
Zaklad Energetyki Cieplnej obsluguje kilka terenów, jak:Wloszczowa,
MiechówrChqciny.W tej  i loÉcf zatrudnionych pracowników f lzycznych
jest pev\nia grupa pracowników adninlstracyjnych.wiqc sami paústwo
odpowiedzcle soblergdzie tu jest  ekononia í  czy tych spraw rno2na bie
braó pod uwagE.
i 'J iceprzewodniczqcy G.siewiorek :namy róZne g?osy na ten tematrale myÉr
2e radni ju2 wlryqaqowali ,suqje stanowlsko.
Zastqpca Burmistrza poinformowa1 Radq r2e w zwi4zlrcu z wnioskami radnycJ
pod adres¡rm RPGK1M zosta?. zaproszony d.yrektor Blaszkiewiczrktóry
bedz ie  na  sa l i  obrad  za  1O minut .
Wlceprzev¡odnicz4cy Rady: wiemr2e pracownicy ZEC sE zainteresowani tq
spravrE.lt lale2y braó pod ur,iagq takze dobro pracowników.
Og?osi t r  10 mlnutowq przerwq.
\{iceprzewodniczqcy wznai,via obrady.
Udziela g?osu dyrektorowi RPGK1M panu Blaszkiewiczowi.rktóry mówi na
temat planowanych oszczqdnoéci  57O nl ,n z7 w wyniku pol :¿czenia przed-
s i  qbi  orstw.

fnformuje przy tymr2e zwolnienia pracowników bgdq.
Radny J.Krzanorr¡ski zwraca siq z zapytaniem co sklad.a siq na 5TO n¡n z2
oszczQdnoéc i .Wy jaén ia  dyrek tor  B taszk i  ewicz t

reorgan izac ja  - lOO m1n zZ,
uslugi -ZOO m}n zL,
oszczqdnoéci  na pal iwie

i inne znacz4ce koszty -7O mJ'n zZ,
Radna DlKiwiorska :zaklad. przejmujEcy musi  przejqó takze zalogq.Je2eLj
pracowni cy ZEC ni.e majq wypowiedz9riz WPEC stajq siq automatycznie
aracownikami RPGKiM.
Radny K.Grabowskí pyta czy w redukcj i  przewid,uje s iq ty lko redukcjq
etatów fizycznych czy tak2e urnyslowych.
Dyrektor B1aszkiev¡icz : nie majqc jeszcze konkretnych zalo2eúrco d.o
przeksztalceú nie mogq wypowiedzieó siq na ten temat.
Radny K.Grabov¡skf :Burmistrz powiedziaTrze przewidaje s ie 10 do 15 %
redukcj i  za?ogi .Prosi  o wyjaÉnienie.
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Radny W.Woániak zwracajqc s iq do dyrektora Blaszkiewicza: je2e1i

Zak?adu Energetyki  Cieplnej  pan nle przejmie , to z tego wynikar2e

u siebi e te2 musi pan zwolnió zalogq.
ll iceprzewodniczqcy J.Caban: radna D.Kiwiorska wyjaÉniZa z punktu

widzenia prawa sprawy kadrowerz w)powiedzi Burmistrza wynilraráe
1O do 15 % zalogi  t rzeba zwolnió.Prosi  o wyjaÉnienierstwierdzaj4q2e
jest  tu balagan i  n ie$omówienie w sprawie.
Radna B.Rogulska: juZ na poprzedniej  sesj i  pytalam jakq formq organiz
-cy jnq  proponu je  pen Sfw iec .Do dn ia  dz is ie jszego n ie  w iem.Pros i la

o przedstawienie schematu organizacyjnego spó}ki czy inne$ formy
prze  ksz ta lcen i  a .

R.adna D.Kiwiorska wyjaÉniar2e vmiosek raCnego Barar iskiego jest

wníoskiem w formie nowej uchwa?y nie sprecyzowanej.

ZgLasza wniosek formalny o przeprowadzenie glosowania nad przedstawi
-nym projektem uchwaty.
Radny K$rabswski.'jest przyiiqte¡2e najpierw g?osuje riq wnÍoselr

m n i  e j s z o É c i .

Radna E.Podsiadla zglasza wniosek formalny o przeglosowanie te j  uchwr
- ly w sposób tajny.

Za przeprowadzeniem tajnego g?osov¡ania nad projektem uchwaly w spra-

wie przekazanla Rejonowemu Przedsiqbiorstwu Gospodarki Komunalnej

i  Mieszkaniowej w Jqdrzejowie Zakladu Energetyki  Cieplnej  w Jqdrzejo.
w le .g losowalo  15  radnychr6  by lo  p rzec iw.

Rada 1B g?osami zarprzy 3 glosach wstrzymujqcych siq powolala
Komis jq  Skru tacy jnq  w skZadz le :
f  . i {ar ia Rokicka

. - l

2.Danuta Porqbska-l{aniara

3.Janusz Hatys
Projekt  uchwalyrnad którq bqdzie przeprowadzone gZosowanie ta jne
przeds tawia  D.K is io rska-sekre tarz  obrad.
R.ada ustal i la nastqpujqcy zapis na karcie do g?osowania:

"Czy jesteé za przyjgcien uchwaly w sprarvie przekazania RPGKiM
w Jqdrzejowie Zakladu Energetyki  Cieplnej  w Jgdrzejowiert

TAK NIE
Komisja Skrutacyjna przygoto! ,u je karty do glosowania.

Ad.6,  Referuje E.Nawrot-Kierownik Zak?ldu Konunfkacj i
M i e j s k í e j  v i  J q d r z e j o w i e .
Przedstawia propozycje nowych cen bi letów oraz projekt  uchwaly w tej
s prawi e.
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W dyskusj i  gtos zabraLi :

Radna D.Kiwiorska :  w przedstawionej  informacj i  ja nie widzq Zadnyc

korzyÉcf dla miasta.Pyta czy projekt  uchwaty zosta? uzgodniony ze

zwiqzkami zawodowymi.

Radny }r¡ I .Woániak:mo2e kierownlk powie i le MPK straci lo na l in i i  D.

Pan Nawrot : l in ia D kosztowala nas 22 nln z l  miesiqcznierczyl i

poniesiono z tego tytulu 66 mln strat .

Radna B.Rogulska: komunikacja sama sobie wprowadziTa l in iq C.

Nale2a7o o tym poinformowaó R.adq.

WyjaSnienia w teJ sprawie udziela k ierovmik MPK.

Przedstawiciel Zwiqzków Zawodowych MPK stwierdzí}- rLe projekt uchwal

byl opinlowany w czwartek na zebraniu czlonków Delegatury

NSZZrrSol idarnoSótr  w Jqdrze jowie.

r  B.Nowak-Ínspektor d/s obslugi  rady podala do wiadomoÉci Radyr2e

zostata poinformowana przez Przewodniczqcego Rady Mi.ejst<iej

o pozytyr,,rnym zaopiniowaniu uchwa?y przez Zwiqzek ZaviodowytrSolidarno
Burmistrz¡  wnioskujeraby Rada uznala te opinie pod.ane przez

przedstawiciel a Zwíqzków Zawodowych i p.Nowak.

Radna D.Kiwiorska jest  przeciwna temurstwierdza przy tymráe opinie

powinna byé Radzie przedlo2ona na piÉmie.

Radny K.GrabowskÍ proponuje kosztauri podwy2ki cen bil-etów obciq|yó

zwí4zkí zawodowerskoro nie ma pisernnej  opini i .

Radna D.Kiwlorska:rozpatrywal iÉmy informacjq o wysokoéci  poborów

na terenie miastaru nas w StrK pobory sq najwy?sze kosztem spoleczeú

stwa, Érednia ptaca 2r5 mJ'n 27,

KÍerownik MPK wyjaÉniorZe pobory w MPK w Jqdrzejowie sq najniZszymi
'  w województwie.Jako kierownÍk zakladu pobiera oko?o 5 mln zZ

z rodzinnym.

Radna B.Rogu lska :co  przys tuchu jq  s Í€  sprawle  MPK ,n ie  jes t

w? aéciwie przygotowana.

Stawia formalny wni .osekraby rozpatrzyó sprawq organizacj i  I ' {PK

i  zas tanowió  s iQ ¡czy  n ie  podporzqdkowaó pod RPGKiM.Jeden pLac ,

jeden budynek biurowy,hylyby oszczqdnoÉci  etatowe ,nie widzq dobrej

organizacj i  pracy w iuTPK.

i,trnioskuje o dostosowanj-e kursów autobudov{ych do czasu przyjazdu

p odi  4gów.
Kierownik MPK: l in ia C jeLdzi  ty lko w dni  robocze.sq oszczqdnoéci

w ki l -ometrach. Organizacja jest  s luszna.RozklaCy jazdy zmieni l iÉmy

w tyr"n roku ju2 t rzykrotnie pod potrzeby i  postulaty spoteczeñstwa,
Radna G.Pelka pyta ¡czy jest  prawdqr2e l ikwiduje s ie kurs l in i i  nr5

Kierowráik Nawrot: tak líkwidujemy kurs nr 5.
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Radna G.Pelka wnosi  o rozwa2enie utrzymania te j  l in i i rponievra2 auto-
bus  ten  jes t  bardzo po t rzebny .

BurmÍstrz wnosi  o przeglosowanie wniosków:
1 / v ¡ n j o s e k  f o r m a a n ¡ z  B u r m i s t r z a , a T s y l n r ¡ ¡ j a é n i e n i a  p - N o r o ¡ a k  i  p r z é d s t a v ¡ i c i-10 ril¡r0il000ry0n urn0ú j0lr0 ryDt0rcrnjqry üowúü Jali0 l0rytyl¡fria

opinia zw.zawodowych,
Z/vrniosek radnej  KiwiorskieJraby nie podejmowaó uchwaty z powodu

braku pisemnej opini i  zw.zawodowych,

3/vniosek radnej  Rogulskiej  o wlqczenÍe MPK do RPGKIM.
Za wnioskiem Burmistrza g?osowalo 11 radnychrprzeciw 6 radnychr5
wstrzymato s ie od gtosu,
sekretarz obrad D.Kiv¡iorska odczytuje projekt uchwaly w sprawie
oplat  za przejazdy érodkami komunikacj i  miejskiej .
Uchwala nr XXVf/141/92 w sprawie oplat za przejazdy Érodkami komuni-
kacJ i  n ie jsk ie j  zos ta ta  pod jq ta  9  g?osami rprzy  6  g losach przec iw
i  5 wstrzymujqcych sig,
Rada 20 glosami przy 1 wstrzymujqcym siq przyjQza wniosek raclnej
B.Rogulskiei  o rozpatrzenle na kolejnej  sesj i  struktury organizacyj-
nej  ZKM.

4 d . 5 .  c . d .  G l o s o w a n i e .

Komisja Skrutacyjna przystqpuje do l - iczenia glosów.
wynfki gtosowania oglasza przewodnic zEca Komisji skrutacyjnej
M.  Rok i  cka .

" t r  
g losowaniu wziqto udzi  a l  21 radnych.

Za przyjqciem uchwa?y glosowa?o 10 radnychrprzeciw podjqciu uchwa?y
g iosowalo  11  radnych.

Uchwala  n ie  zos ta la  pod jq ta .

/protokó? Kornisji Skrutacyjnej i karty do gtosowania w zat-4czeniu
do protokóLu/.

W da lsze j  czgÉc i  tego punk tu  g tos  zabra l - i :
Radny St.Barañski proponowa?- przej4é ZEC jako zak?,ad. bud2etowy przy
Urzq.dzie Miejskin.
Burmistrz inforrnujer?e sq dwie inne forrny:
- jako  spó lka ,
- jako zal i?ad bud2etor ' ,yrw tym przypadku potrzebna jest  zgod,a ! /o jewody
Radna D.K iw iorska :os t rzgar2e mo?e to  byó  bardzo n iekorzys tne  d1a
pracol^, 'n ikv¡ów.Bez zgody l lo jeviody uchylona zostanie uchwala.
Dyrektor siwiec stwi erdzar?e do czasu podjgcia uchwazy w sprawie
formy organizacyjnej  dzia?alnoéó bqdzie prowadzona przez WPEC Kielce
RadnY K..Grabov¡skí  jest  zd.aniaraby utworzyó samodzielne przedsiqbior-

s t w o .  
'

u
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Radny St.Baraúski :  ja postawi lem wniosek o od?o2enie sprawy d.o roku
czasu i  pozostawieni  e ZEC jako samodzielnego zak?adu.
R-adny K.Grabowski  zgTasza wníosek formalny ,aby do nast€pnej  sesj i
zobowiqzaé dyrektora do usamodzielnienia s iq zakladu,
l -Ladna D.Kiwiorska: nie jesteécie przygotowanif$FzedstawiLiÉcie Radzi
2adne j  fo rmy przeksz ta lcen ia  s iq .
Dyrektor Siwiec : dal I érny propozyc jq ZarzEd.owi Mie jski emu, akceptu jemy
ka2dq innq formqraby nie podlegaó RpGKiM.
Radna B.Rogu lska :pod jqc ie  uchwaly  jes t  kon iecznerbo ju t ro  jes t  p rze-
jqcie ZECrwnosi  o rozwa2enie tczy nie utworzyó zakZadu w formie
go s podarstwa pomocni czego.
Kierownik Wydzialu Gospodarki  Konunalnej  i  l . { ieszkanlowej -Z.Bi tnerow

sk i :uchwa?a o  go towoÉc i  p rze jqc la  mien ia  jes t  ju2  pod jq ta ,a  fo rmq
organizacyjnq okreÉla san orzEd danego terenu.
Przejmiemy ,nie naj4c okreÉlonej  formy organizacyjnej  tego przedsiq+
-bi  orstwa.

Kierownictwo l ' fPEC i zwiqzki powinni przedZo2yé Radzie dokladnie
dopracowany schemat organi zacy jny.

BurrnÍstrz:uchwala o gotovroéci  przejqcia zakladu jest  ju2 podjgta.
Dyrektor Siwiec:  jeste Émy 1udámi odpowied.zÍalnymi,  znamy zagad,nienie.
l t ro jewoda podjql  decyzjq o przestaniu ogrZevraoiarpod.ajemy wodq cieplq
do mieszkar i .

Radna B.Rogu lska : t rzeba sob ie  zd .aó  sprawq rLe  to  wszys tko  jes t  n ie
prawnierw sprawach f inansowych pan nie ruszy.
Dyrek tor  S iv ¡ iec :  pók í  co  n ie  ma.Jec l ' z j i  o  podz ia le  WPEC' taka  sy tuac j :
nastqpi  dopiero jutro.Do dnia przejqcia bqdzie dzialal-noÉó prowad-zi l<

Wiceprzewodniczqcy Siewiorek:  jak inynika z rypowiedzi  w dniu jutr .zej-
szym urzqd l ' l ie jski  n ie moLe przejEó ZEC'który dalej  podlega i {pEC.
Dyrektor s iwiec:vrspólnq p?aszcz+znqrco do formy organizacyjnej  zEC
wypracujemy uispólnie z Zarzqdem.
V/ iceprzei .vodniczqcy Siewiorek:  sprahra zostani  e przez Zarz4d przedysku-
tov¡ana i .  p rzed?cZona Radz ie  do  nas tqpne j  ses j i .
Radny K.Grabowsk i :Rada l . i i i e  j ska  pod jq?a uchv ia tq  o  go towoÉc i  p rze  jqc ia ,
' - rchv¡ala w przedstawione j  f  ormie nie zc;  i : .1 ' ' .  , ; ld jqta,  cz:kami l  jakq
formq organizac. , jnq.  przedstawi Zarz4d, w porozumieniu z Zak?adem
lnerget l ¡k i  C iep lne  j .

, i .adny J.Krzanowski  pyta czy z dniem 1 maja br. \ - ípEC istnieje.chodzi
o  to raby  z  dn iem 1  rna ja  n ie  pozos tawió  ludz i  z  wypowÍedzen iem.
Dyrek tor ' . s iw iec :  i s tn ie je  i  bQdz ie  i s tn ia lo  oko lo  J  f t -c le
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I { ierownik Bi tnerowski  :n ie wszystkie samorzqd.y przejqZy swój r i ra jqtek,
mo|e  tak  byór2e je2e l i  n ie  bQdz ie  p rze jmu jqcego ,n ie  ¡Edz ie  p rzekazu
j E c o .

Rada jednogloÉnie zobowí4za?a dyr.Zakladu Energetyki cieplnej
w Jqdrzejowie i Zarz4d Miejski do wypracowania nowej formy organiza-
cyjneJ i  przedstarvienia Radzie na je j  kolejnym posied.zeniu.

Ad.6.  Przewodni czEcy Komis j i  Bud2eturGospod.arkÍ  i  Mienia
przedstawia Radzie opinÍq Komisj i  dotyczqccq wykonania bud"2etu
n ias ta  i  gn iny  za  1991 rok .

/wystqpienie w zalEczeniu do protokó}u/.
Przewodnicz4cy Komisj i  Rewizyjnej  przed.stawia wniosek o udzielenie
absolutor ium dla Zarzqdu MÍejskiego.

/vrnlosek w za?4czeniu do protokóZu/.
l t l  dyskusj i  g los zabral i :
Radny J'Krzanowski przekazal slowa uznani a za przejrzysty i szczegó-
?ov¡o opracowany rnater]al p¡1e[rya4y qadnym w zakreslqwykqnanÍa
bud2etu  mias ta  i  gminy  za  1991 rok .
RadnY K.Grabowski  zwraca siq z zapytaniemrdlaczego zadania na
ul  .PÍúczowskiej  wykonano ty lko na kwotq 11 m]-n z l rpod.czasrgdy bylo
uchwalone 3OA mln z l .
Pomoc w naturze wykonano w 6T16 % pytarco wplynq?o na t ,orhe jest  tak
n i s k i  w s k a á n i k  r e a l i z a c j i .
Skarbnlk wyiaÉnÍa:  jest  n iskie wykonanierponiewa2 poprzedni  k ierowni l
zakladalrze l -ecznictrvo bEdzie platnerkwota ta byla zawy|ona,
Radny Grabowskl:pieniqd.ze przeznaczone na szlachetny cel zostaly
zaprzepaszczone .
Skarbnik:nie zostaly zaprzepa szczone rzostaly na koncie.pracov,nr icy
OÉrodka Pomocy Spolecznej  przeprowadzajq wywiady,na podstawie któryct
przyznaie s iQ zasi lk i .Nle sqdzgraby kierol , ¡n ik tego oérodka hamov¡aZa
wzrost wyplat  zasiTkóvt.
Pan k ie rown ik  B i tnerowsk i  wy jaÉn iar2e  wodoc iqg  w u l .P iúczowsk ie j  by}
planovrany z jednej  stronyrzleci l iÉmy wykonanie caloÉciov¡e te j  u1icy.
Dostal iémy zezwolenierale nastala z ima.Takich prac nie naleLy rozpocz
-naó w okresie z imy.Dopiero wodociEg bEdzie real izowany w tyn roku.
l . i i e  by lo  moZl iwoÉc i  wykonan ia  te j  inwestyc j i ,
R¡r ln rz  Td  l . ln r ! 'n .¡ ¡quraj /  , ' . - ro, . ,v! tski  pytarczy ta suma przeznaczona na ten ce1 bvla
zamro2ona przez caly rok.
Wyjaén ia  k ie rown ik  B i tnerov , ' sk i .
Radny K.Grabov, 'ski  :wid.ze niewykorzystane érodki  na CSp/wykorzystanie
7416 ?6/ ' ' .a rad.ny Jrsmacki  zwracal  s iq o Érod^ki  na aakup wqzy stra2ac-
k i c h  o
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Skarbnik wyjaÉnia, jak przebiega sprawa opracowywania planu bud2etu.

Ka2dy r.,fydzi al przygotowuje propozycje.Takie bylo zapotrzebowanie dla

OSP jak wyglqda real izacja bud2etu w tyrn zakresie.Mo2na bytro zakupió

wq?erbo fundusze byly.

Rad.ny J.Smacki-Komendant Gminny OSP-na poczqtku roku robi siq zapott'
-bowanie na poszczególne rozdzialyrpod koniec roku jak dóq okazafó

nle mo2na bylo przesunqó pieniedzy z jednego tozCzia?u na drugi .

Skarbnik nie jest  prawd.qr2e nie mo2na przenieéó Érodków miqdzy

paragrafami.Takie upowa2nienie ma Zarzqd udzie, lone przez Radg.

Radny I¡f.KuÉmierz : anakizujqc zestawienie zadañ yzeczawo-finansovrych

na 1991 rok nasuwa mi s iq ref leksjaraby w przypadku nie wykorzysta-

nia Érodków na dane zadanie ,dokonywaó przebiesieú i  real izowaó inne

zadan ia .
l {  dal-szej  swojej  wypowiedzi  podkreélar2e z uznaníem odnosi  s ie do

pracy Zarz4du za wlaÉciwe podejÉcie do ca?oksztal tu zadan gminy.

Radna B.Rogulskaiw nawiqzaniu do vqypowóedzl radnego KuÉmierza.Gdy-

byÉmy dawa1l na zadania najpilnieJsze to musielibyÉmy uchwalaé

plany wieloletnie i  etapy real izavj i  tych inwestycj i .
Tpr ro  s ie  n ic  rob i .Opracowuje  s iq  p lan  roczny .GdybyÉmy precyzy jn Íe

ustal i l i  i^¡ ie le zadai t  mogl ibyÉmy dojéó do tegor|e níe byloby z czego

z ap lac  i  ó .

NastqpnÍe Rada przystqpuje do tajnego g?osowania nad

absolutor ium dla Zarz4du Miejskiego.

Komisja Skrratacyjna rozdaje karty do glosowania.

Glosowanie ta jne.
PrzewodniczEcy obrad ogZasza 10 minutowq przerwe

Komi -s ja  Skru tauy jna  przys tqpu je  do  l i czen ia  g losów.

Przewodnicz4-ca Komisj i  Skrutacyjnej  odczytuje protokó1 komisj i

z wynikami g?osowania:  w glosowaniu wziqlo udzial  20 radnych.

Za udzieleniem absolutorÍurn Zarz4dovti I{ iejskiemu glosowa?o '16 rad-

nychrza odnnowq absol-utor ium glosowa?o 3 radnychr l  g los byl  n ie-rra2ny.

/Karty d.o gtosowania i  protokó} Komisj i  Skrutacyjnej  w zat4czeniu
do protokóLu/.

Rada powziqla Uchwalg nr xXW/142/gZ w sprawie przyjqcie spravrodd.a-

nia z dzia?alnoÉci  f inansowo-gospodatczei  míasta i  gminy za 1991 rok

orez udzieleni¡ .  rbsolutor iurn ZarzEd.owi l " l ie jskiemu w JEdrzeiowie.

/uchwala nr XXVi/142/gz w zale,czeniu do protokóLuf .

A ñ  U
' rr ' iceprzewodni czqcy R.ady przedstawia v,ryriosek ra.dne j

Ror^nar lor r r  K^niszeivsk ie j - l fus ia? w sprawie odwo?ania cz lonków! e ¿  ¿ ¡ s s v  v J

Zarz4du l ' ; ie jskiego:Andrzeja HatnegorGustavra LeksYrl ialdemara !troániaka

/v¡niosek na pi émie w zaT4czeniu do protokóluf .
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/Radna. Bernadeta Kociezewska- luLr ia}  n ieobecna na sesj i / .
Rada przyjq?a wniosek 15 g?osami zarprzy 1 glosie przeciw i  5 glosa<
wstrzymujqcych siq.

Koniisja Skrutacyjna przygotomrje karty do glosowania i przeprowadz¿

g losowan ie  ta jne ,

Ad.1O í 12. Rada postanowi?a punkty te rozwaLyó T4cznie na
formalny wniosek Burmistrza.

Refer r :  ie  Br r rmis t rz .

;;;;;;.;;. w zatqczeniu do proto ,.ótu/.
1{  dyskus j i  gtos zabral i :

.  . q .  -R.adny Dt.Baraúski wnioskuje o wyasgnowanie z 
"ezerry 

bud2etowej

pozostaleJ z kwoty 622 n}n zl przeznaczonej dla wsi 20 mln zZ na

op lacen ie  p rzywozu 1eków z  Fe ign ies .
td iceprzewodnicz4ey J.Caban jest  za przeznaczeniem na ten cel-  J0 mlr

zTrtlumaaz1c tymr2e zad?u2enie ZOZ w stosunku do Cefarmu jest bardzc
du2e.Sprowadzenie leków za t¡rk4 surnq jest lardzo korzygtne.

BurmÍs t rz :162 n ln  rezerwy ,n ie  jes t  to  na j lepsza in fo rmac ja ,
SzczegóTowych ínformacj i  w tej  sprawie udziel Í  radnym p.Skarbnik.

PoÍnformowal Radnychr2e otrzymano skorygowanq informacjq o subwencj i

Nie bylbym przeciwny opZaceniu przewozu 1eków z Feignies z reze"W

bud2etowej .

Radna G.Pelka zwraca siq z zapytaniem pod adresem Wi-ceprzewodniczqce
-go J.Cabana o poinformowanie co ZOZ otrzymal oprócz leków w ostat-

n ie j  dos tawie  z  Fe ign ies ,

Radny J.Cban: u2yvrane swetry .
F.adna E.Podsiadla zwraca sig z zapyatniem kto otrzymal te swetrytcz!
pracownicy ZOZ-v sq tak biednl  ,2e rozdziel i l i  to mi edzy sobq.
Radny K.Grabowski  proponuje kos2ty t ransportu pokryé przez gminq

dop iero  po  o t rzymaniu  fak tu"y  za  przywóz leków.Na dz is ie jsze j  ses j i
n ie okreélaó kwoty na ten cel  z rezerry bud2etowej.
Vn iosek  radnego K.Grabowsk iego zos taZ przy jg ty  jednog?oén ie .

Rdana E.Fodsiadla ¡¡ , r : ioskujeraby dary jakie sE przysylane do ZAZ

Jqdrzejów rozdzielaó z udzíalen przedstawiciel i  OÉrodka Pomocy
snn?a. -zna i  r l l¿  na jbardz ie j  po t rzehu jqcych.ZOZ n ie  jes t  tak  b iednyr2eu * *

b i . e r z e  o d z i e 2 r a  j u L  i  t a k  p ? a c i  s i g  z a  l e k i  r z a b í e g i r b a d a n i a  , i t p .
Radna  G.Pe lka  pop ie ra  wn iosek  radne j  Pods iad la  podk reÉ la jqc r2e

n i o  n > 1  a ) t t  d n n r r é n i é  d n  * a l r i a i  q r ¡ f r r a n i i  h '  ñ ^ z o  " l ¡ l ' o - j
u-  t  -Y  r_nne  t zeczy  poza  - teKanr .

byly rozdzielane bez udzialu OÉrodlia Pomocy Spotecznei.
I t í iceprzewodni  czTcy J .  Caban popi -era wni6sek.

Wiceprzqv¡odni  cz7ey G.s iewiorek podsumowujqc dyskusie dotyczqcq vry¿ei
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poruszonych spraw podkreÉla raby taka sytuacja nie rniala
w przyszToéci¡2e dary zostanq razdzielone ttry}:qcznie wÉród

mie jsca

pracowni-
ków ZOZ-v.

W da lsze j  czqéc i  dyskus j i  g los  zabra l i  ¡
Fan l4alesza :  Burmistrz posqdza mnie ,2e bratem udzialem w przetargl
i  wbi lem cenq 420 tys.  z!  za m¿ ¡przy negocjacjach powiedzialem takq
cenq jakq mogq zap?ació.
Zastqpca Burmistrza W.Zagala:odnoénie pewnych posqdzer l  informacjq
takq man od l<or;r is j i  przetargowej.

Po cakoúczeniu caloÉciowych negocjacj i  Zarzqd zajmie stanowisko
w formie uchwaly o czym poinformuje zaínteresowanych handlowców.
Radna D.Kiwlorska:negocJacje rozumiem tak,  2e nal .e?azo wyprabowaé
stanowisko Í  dopiero przedstawiaó handlowcom.
l I iceprzewodniczqcy Siewiorek czyta sprawozdanie z dzialalnoéci
Zarzadu Miejskiego.Pyta jak Rada ma rozumieó zapis w sprawozdaniu
t r  os ta teczn ie  uzgodn ionor r .
Burmistrz:  jest  to ostateczne stanowisko handlov¡ców co do stawki
ia l ¡ ¡  nni  m¡in plació.Dokonuje zmiahy w sprawozdaniu f tostateczníe
U - ' . . 1 . , ^ * U ' t '

handlowcy zaproponowal i  na,qtqpujqce stawki  cz¡mszowert .
Zainteresowany: dostal i  émy decyzje o terminie wypowiedzenia obowiqzu
- jqcych stawek do 1 czerwcaraby nie przyslano nam decyzj i  o novrych
s tawkach ,np .28  rna ja .chodz i  o  to raby  mo2na zdecydowaó o  zmian ie
lokalu w przypadku nal iczenia zbyt  wysokich oplat ,
Wiceprzewodn iczqcySiewj .o rek  :  jes t  to  w t rakc ie  omawian ia .
Burmistrz:ostateczne stanowisko bQdzie bardzo szeroko unotywowane
ze strony Zrz4durw trakcie negocjacj i  wszystk ie sprawy zostanq
z handlov¡cami omówioD€e
Radny i ' t r .K¡1É¡t ierz:upowaZni l i  émy Zarz4d d"o negocjacj i  i  powinniÉmy

otrzymaó do .  wiad.omoéci  ostateczne d.ecyzjerustalenia powinny zapaéó
s zybko.

,Radny K.Grabov¡sk i :sZucha jqc  tego sprawozc ian ia  J ] '?ern  pewny ,Le  to  jed

os ta teczna decyz ja  w przedmio towe j  sprawie .
7 c c * o n ^ a  F r r n m i s t r z a : p o s i e d z e n i e  s k o ú c z y l o  s i q  o  g o d . z . 1 5 - t e j .Y . y ' *

Fracown ica  spo rzEdza jaca  sp rawozdan ie  pony l i l a  s iq rco  z resz i ,4
F l r r ^ m i  q f r z  i r ¡ á  u n ¡ i ¡  é n i  ?

ü * . ' ' J U u v ¡ ¡ ^ ¡ .

Frzewod.hicz4cy obrad.:Burrnistrz wyjaéni1 szczególowo j. wiadorno w czyrn
Tzecz. Ostateczne stanowisko zostanie l r ,ypraco\^/ane.

A d  O  ¡  d
r \ 4 a J  a  v a s a Hrzewodnicz4ea Komis j i  Skrutacy jnej  ü .Rokicka
przeCstawia  wyn ik i  g tosownia i
\ ' i  g losoub.niu bralo udzial  20 radnychrglosów r,ra2nych ocd.ano 19¡

1 gtos niewa2ny.
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Poszczególni  czlonkowie Zarz4du otrzymal i  nastqpujqce i loÉci  g?osów:
l .Andrze j  Hatny  za  pozos tawien iem 10,  za  odwot ran ien  9 ,
2 .Gustaw Leksa za  pozos tawien iem 13t  za  odwo?an iem 6 ,
J .  waldemar l fsy 'n1¿¡ za pozostawieniem 12rza od.wolani  Efr  T .
if dalszym ciEgu Andrzej HatnyrGustaro¡ Leksar!/aldemar víoániak pozostall
c zlonkami Zarz4du l{ie jski ego.
,  - ,
/Karty do g&osowania i protokó}y Konrisjl Skrutacyjnej w zal4czeniu

do protokó7u/.

Ad.11, Wiceprzewodniczqcy Rady udziela glosu W.!{oániakowi
-przewodniczqcemu Komisj i  Rolnictwa i  LeÉnictwa w celu przedstawienia
propozycj i  podzialu rezerwy bud2etowej dla wsí.
Nastqpnie glos zabiera Burmistrz:  ja rozumiem intencjq przewodniczEc,e
Komisj i  Rolnictwa I  Leénictwarale czy Rada jest  za tym ,aby zmieniaó
uchwa?q bud2etowq.Bud2et ju2 uchwaLi l iÉmy i  zostal  przeg?osowany.
Ka2da zmiana w budáecie wymaga przepracowania i  przeanal izowania.

odpowiedzrny sobie ne pgtanie 6¿y jesteÉmy za zmían4 uelrwaly bud2etewe
.Iest  to krok,  .który burzy to co zosta?o uchwaLone.
Radny i { . I ' foániak:nie zgadzanr s iq ,2e" jest  to nastqpny krokrktórzy burz
torco zosta?o uchv¡al-onerrrponiewa2 zostaTo uchwalone LIe w burzl i rny
nieprzemyélany sposób.Pewne wnioskÍ radnych zglaszone byty nieformal--
niera byly glosowanera wniosek radnego Baraiskiego przeszedZ.
Nie chcemy byó oÉmieszani  przez tych ,którzy w cwaniacki  sposób
wyrwa l i  te  p ien iqdze d la  mias ta .
Radna G.Petka: nikt nie chce burzyó budáeturb)' lo przeznaczone 622 nln
dJa v ¡s i rca la  pozos ta la  kwota  jako  rezerwa bud2etowa po l innarw iqc
pozostaé na potrzeby wsi  i  tq kwotq chcemy d"zis ia j  rozdysponowaó.
Skarbnik poinformowata ,2e rezerwa bud2stowa - fo nie iest  ju2 kwota
162 mJ-n zTrwy¡aénia dlaczego.
Radna B.Rogulska:musimy siq przyrn ó,2.  zrobi l i  Émy pierwszy 

l*g$; i j f i ,mo2na dzieLió bud2etu na iv ieÉ i  n iastorbud2et uchwala s iq dlá*EñTñy*:
Spraw? tq proponowa?a pozostawió do spokojnego rozira2enia przez Zarz4c
który przedlo?y Radzie wypracowanE propozycje.

Radny W.Kuémierz  : fak t  by}  tak i r2e  g?osowal iémy zadan ia  d la  ws i  ,czeg(
n i e  r o b i l i É m y  d 1 a  m i a s t a .
Zarzulpadt taki  r2e wíeÉ nie na kcnkretnych sprecyzowanych zadaú i  d la.
t e E o  t ¡ k i  h v ?  e f e k t . i , i i e É  m a  b e y d Z O  d U 2 O  z . a d a i t  n j l n v e h  r r n  ¡ o o r  i r y ^ n . l iw L b v  u L r \ ¿  w J ¿  E ¿ s ^ u .  r r r s É  ¡ l l q  u a v L v  u u ¿ v  a q u q r r  p L L t L J  v r r  u v  a  c : a l t ¿ - c l v J L ,

np . renon t i /  d róg r  i t p .  rd la tego  po  raz  p ie rwszy  zg?os i l iÉmy  po t r zeby .

Z poczqtku nam przyk laÉniqtora póánie j  povr ied,z iano ,2et tna remizq im
daé  , sko ro  tan  s iq  wódkq  ch la r ' r t o  ba rdzo  n iepo r . ra2n ie  j -  ba rdzo  n ie -

I  a d n i e .
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Przystqpuiqc do uchwalenia nastqpnego bud2etu na rok przyszyy trzeba
przeanal izov¡aó wszystkie podania o f inanse.
Radny W.I'{oániak jako wnioskodawca zgad.za siq z wnioskiem radnej
Rogualskiejraby zobowfqó zarz4d do przepracowania te j  spralo/ .
wiceprzewodniczqcy Rady G.siewiorek:  n ie byloby zbgdnej  dyskusj i rgdyb
sprawa zostala wczeÉniej  omówiona na posied.zeniu zarz4du,
Radna B.Rogulska:pan radny Kuémie^r.z powi ed_zia?'r2e ka2d.e zadanie
powinno byó po kolei  przeg?osowywanerzabolalo nnie to stwierdzenie.
Je2e1i  uwag do projektu bud2etu nie zgToszonorto nale 2af o rozumi eérze
zos ta?  przyJqty  w przed lo2one j  wers j i .
Zrobiono raz blqd i  teraz ten sam brqd chcecie powtórzyó.
Zg?aszamr*budowe drogí do l{ó1ki ra1e nie przeglosowanorpyta d.laczego
ustqp iono z  tego zadan ia .
Radny trf.]¡ ' Ioániak wnosi o przeglosowanie wniosku radnej R.ogulskiej.
i t ln iosek radnej  Rogulskiej  zostal  p"zyigty 1T gzosami przy 3 glosach
wst rzymujqcych s iq .
Ad'1J.  Burmistrz wnosl  o podjqqie dwóch uchv¡a? w typ puqkcie,
a  mianowic i "e ;
r":chr^¡aly w sprar,rie ustalenia poboru v¡ clrodze inkasa nale2noÉci
pieniq2nych z tytu?u lqcznego zobowi4zania pieniq2nego roraz wysokoÉci
p r o w i z j i  z a  i n k a s o ,
uchwa?y w sprawi e zarz4dzenia ryborów do organów samorza.du mieszkaricól
sotectwa Diament.
Radna D.Kiwiorska:uwa2am.2e w wolnych wnioskach hie rnogq byé zg],asza¡y
wnioski  merytoryezne o podjqcie uchwal.
Radny J. l latys-przevrodnicz4cy Kornis j i  Bud2eturGospodarki  i  l4Íenia nie
zgodzí?  s iq  z  g losero  radne j  K iw iorsk ie j rwy jaÉn ia jqcr2e  sq  to  sprawy
znane wszystkim radnymíProwiz¡e dla sol tysów sq niskiernie rekompensu-
jq navret  sprzqtania mieszkania zabrudzonego przez platników.
Burmistrz:nie zgTosi lem do porzqdku obrad sesj i  tych sprawrbo nigdy
n ie  v , ¡ iadomo i le  nam czasu zos ta je ,
R.adna B.Rogulska wnÍoskuje o og?oszenie k i lkuminutov¡ej  przerwy.
Frzerwa-10 minut .
trr rze',,üodniczqclz wznawÍa obrady.
Podziqkov, 'a? goéciom zaproszonym za udzía}  w dalszych obradach ses j i "
Radny J.Hat i rs  zg lasza spra lvq oplat  za d.owóz dz iec i  d .o szkoly  ,o  czym
Drrzewodniczqcy obrad jest zoríentov,rany.
Bu-rni  st¿z r^,y jaÉni  ar |e zgodnie z obovi Íqzujqcymi przepisami powinno
to byó vr catoécí f inansowane przez gminq.P:^zeÉlemy odpowiedá radnemu
n a  p Í  é m i e .
Rar ]nv  ,T  l { . e f  r ze  ?1 / \ nF^c : '  }  E * r -rrqs¡¡J u .1rd, uJi  r  yvvl  vDi-:-  -oul ' r l istrza o skontaktowanie siq telefoni czne

w tej  sprawie w dniu jutrzejszym w godzinach radnych.Po telefonicznym
orcówieniu sprawy nie t rzeba l ry jaénienia pisemnego.



1 6 - NÉ
Skarbnik przedstawia projekt  uchwaZy .
Rada 1f  g losami za ,przy 3 gtosach vrstrzymujqcych siq podiqza
Uchwatq nr XXVf/144/gZ w sprawie ustalenia poboru inkasa nale2noéci
pienig2rnych z tytulu lqcznego zobowi qzanía pieniq2nego ,o?az rorysokoér
prowlz j i  za  inkaso.
/\ lchwata nr xXVI/144/92 w za!.4czeniu do protokótu/.
h iastqpnie 16 glosarni  zarprzy 1 wstrzymujqcym siq Rada podjgtra
uchwa?q nr XXVr/145/92 r.v sprawie zarzEd,zenia vqyborów d.o organów samo.
rzqdu mieszkaúcóv¡ solectwa Diament.

/uchwa?a nr xxvr/145/gz w zatqczeniu do protokóru/.
Radny J.Hatys proponuje pod.nieÉó diety d1a radnych do wysokoÉi i

88 tys.z l  oraz podnieÉó ryczal  d la przewodniczqcego R.ady Mi.ejskiej  do
wysokoÉc i  1  .800.0O0 . -zZ  bru t to .
Radna B.Rogulska wnosiraby w uchwale o podwyZszeniu diet  d la radnvch
uwzglqdnló koszty r^ry2ywienia d1a rad.nych.
Radna D.Kiwíorska :se jrnik sqqorzqdouly podjq] w tejl sposób ote pL_aci
obia¿y a iázv r  

"oln"r" i "  
.y"rul towq kwotq.

F . e r i n e  i a e *  r- 'L ¡v ¡ rq  uEre  przec iv ¡na  podwyZszan iu  d ie t .  ,Tes t  to  d robna kwotara fmo2e
b y ó  n i e n a w i É c i  c o  n i e  m i a r a .
Radny J.caban tak2e jest  przeciwny podwy2szaniu diet .
Radny K.Grabowski  :czy tak nisko upadLiÉmyrze podejmujemy takie sprap
w pkt.  r fwolne wnioski t t .Jestem absal-utnie przeciwry jakimkolwiek pod-
wy2korn.

Burnistrz:  sq pewne sprawyrktóre sq kontrowersyjnerale o podjqciu
takiej  czy innej  nchwaly nie powlnien decydovraó lgk radnych,czy bid.zíe
ta l< i  ¡czy  inny  pok lask .
D ie ty  naszych radnych sq  n isk ie  w s tosunku do  d ie t  w  innych gminach.
Przez  tq  r , rchwa?Q no2emy ba. rdz ie j  zb l i2yó  s ie  do  d ie t rk tó re  sq  pob i€rá_
ne przez  innych radnych.
F .ada 9  g?osami  zarprzy  4  g lo -sach przec iw i  4  gzosach wst rzymujqcych
siQ podjq?a Uchwalq nr XXJ{I /146/ _c2 w sprawie zasad. ctrzymyv,rania
i  v ' ysokoéc i  d ie t  p rzys?ugu jqcych raCnym za udz ia?  w pos iedzen iach
rady í  je j  organów.

/Uchwala nr yXt.rL/146/gZ w zalqczeniudo protokóLu/.
i -adny D.KÍwiorska zglzszz \ t ' r t icsek formol, '1 o rozclakatov;anie te j  uchlvaLy.
Ra' jna D.Porqbska- i ianiara byla przeciv,nna rozplakatorvaniu te j  uchwaly.
Kwoia  88  tys . jes t  k r^ ro tq  i s to tn ie  maZqra  ludz ie  i  ta l<  nas  oczern ia jq ,
2e  pob ieramy du2e p Íen ia ,dze .Rozp la l<a tor r 'an ie rn  uchv¡a ly  g tosu  op in i i
n l : h - l  i n z n o i  n j  e  z m i o r r i m r ¡

d  t ¡ r  u  ¿ r l ¡ ¿  e l l { g J  a

Za t ¡ ¡n iosk i .em radnej  D.Kivr iorskÍe j  g?osowa?o 6 rad.nychrg by?o przec iw,
2 radnJ¡ch wstrzYna?o s iq  od g losu.
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Radny K.Grabowski stawia wniosek o odrzcenie wnioslcu o podwv2szenie

ryczal tu d1a hzewodniczqcego Rady Miejskiej .
Za podwy2szeniem ryczaltu dla Frzewodniczqcego Rady glosowalo 11
radnychrprzeciw 3 radnychr3 wstrzymalo sie od g1osu.
Rada 11 glosami przy 3 przeciw i  3 wsbrzymujqcych siq podjqla
Uchwalq nr XXVr/j4T/92 w sprawie zwiqkszenia tyczaltu d1a
'  rzewodniczqcego Rady Miejskiej  w Jqdrzejowie.

/uchwala nr yJv]./j|T/gZ w zal4czeniu do protokóLu/.
Projekt uchwaly w sprawie podwy2szenia wynagrodzenia dla Burmistrza
przeds tawi a Radzi e J. Hatys-przewod.n icz4cy Komi s j i Bud.2etu, Gospod.ark

i  M i e n i a .

Radna D.Kiwiorska pyta gak kszta?tujq siq podwy2ki plac w urzqdzie
pracowników i  k ierownlków.
Radna B.Rogulska:stanowiska Burmistrza nie mo2na porównaó z Zadnym
stanowisk iem w urzqdz ie .

Radny KrzanowskÍ:przed przyjÉciem na sesjq patrzyZem w tabelq
podatkor+q przy propoao&ranych peboraeh brutto Burmist:rz ptacilby

30 % podatku,
Rorrnr¡  Tr f inr \o1¡¡ski ;kwota 11 .640.000 z1 brut to r jest  to 5-krotna¡ . s u r ¿ J  ¿ ! .  v ¿  s !

Éredn ia  k ra jowar ies t  to  zas i lek  d^1a 10  ludz i  bezrobotnych.
Kierownik Urzqdu Rejonowego w Jqdrzejowie zarabia 3 mJ'n 27..
Radna B.Rogulska jest  przeciwna takiemu porównywaniu.

Radny K.Grabowski  stawia wniosekraby wcale nie podwy2szaó poborów.
Radna B.Rogu}.ska:pracownikom samorzqdohym nie v¡o1no jest  podejmowaó

dodatkov,rych prac.Mo2e zaistnieó taka sytuacjar2e ktoÉ nie b"d-zie

móg l  u t rzymaó s ie  z  te j  pens j i .

Radny K.Grabov¡sk i :co  op in ia  spoZeczna na  to .
R.adna D.Kiwiorska proponuje podwy2 szyó pobory Burmistrzowi
r l n  l ¡ r . ¡ n f r ¡  q  f ) 60 ,000 .  -Z l  .J a v v v t v v v .  - * a

P,adny K.Grabov¡ski  pyta kto ustala pobory d1a Zastqpcy Burmistrza.
R o Á n i  n  K i r ^ , r ' s ¡ s | 4 ¿  i  K . G r a b o w s k i  S E  Z d a n i a r | e  R a d a  p o w i n n a. , a ¡ - ¿ r r ¿

, ,<*a' l  c l  tntr , ' .grodzenie d1a BurnistrzarZast,qpcy BurmÍ strza,  Sekretarza,

Skarbnika i  Kierownika USCrponiewa? s4 to stanowiska z wyboru.
R.adna D.Kiwiorska:w ínnysh urzgdach gminy informacje o poborach

tych pracovrników tr isz4 na tabl icach ogZoszer i .

Radna E.PodsiaCla:Bur¡aistrzowi daje s iq wynagrocizenie za c iq.2kq
n l a t ^  c
P 4  s v v  a

nu¿t" B.Rogulska:Burmi strz jest  dyspozycygny crzez cate 24 godziny.
Radny K,Grabowsk i : je2e1 i  tak r to  znaczyrLe  n ie  ma dobrze  us tawione j
p r a c y .



Kiedy zadalem Burmistrzowi pytanie jak mu siq pracuje z pracoirnikarnj
- t rymuszenie odpowiedzi  aTrze dobrze. Ja widzq jak wyglqda praca, jakie

Burmistrz ma s?u2by.Przykzadem sq kolejki do kasy urzqdu.za du|o
Burmistrz bierze na síebíe obowiqzkówrponi  ewa? nie rna z k im pracowai
Radny J.Krzanowski :  n ie dzÍwiq s iQ,r2e Przewodnicz4cy Rady zachorowaJ
sZyszqc  rco  s lq  mówi  na  te rna t  dz ia laLnoÉc i  rady .
Burmistrz jest  jeden i  musi  mieó wlaÉciwe wynagrodzeniersprah/a
przepracov¡ania jest  jego osobistq sprawE.Ja o tych 11 mln poborów

dla Burmistrza wiedzialem ju|  3 dni  ternu.Uwa?amr?e tu naLe2y siq
zas tanowió  i  n ie  sugerowaó s iq  op in iq  spotecznq.
Radny K.Grabowski  wycofuje swój wniosek i  opuszcza salq obrad.
Radna D. l ( iwiorska przeciwna jest  wnioskowi radnego J,Hatysa,

A d . 1 4 . l ' / iceprzewodni czqcy Rady G.Siewiorek o god.z .1815zamyka
obrady Rady ze wzglqdu na brak quorum.

h r ' ¡ d . Wice czlcy
w JqdrzejowieRady

orska
Gustary ek

\j,.fi'

rzewod


